
Referat møte FAU – Norby ungdomsskole 9. november 2021 klokken 1800 

 

1. Tilstede 

8A Meldt forfall 
8B Meldt forfall 
8C May Linda Lundh 
8D Meldt forfall 
9A Trine Helene Smestad 
9B Meldt forfall 
9C Berit Tønsaker  
9D Bjørn Kjelsaas  
10A Cathrine Nyhus 
10B Livi Mikkelborg 
10C Joachim D.W Skjelsbæk 
10D Morten Jartun 
TA Siri Klemetrud  

 

2. Avslutning fra rektor Mabel  

Mabel takker av da hun går av med pensjon 1. februar. 

Ny rektor Maren Snellebakken tiltrer 15 mars.  

FAU vil sørge for blomster til Mabel ved en passende anledning 

3. Innledning fra konstituerende rektor Arne Opsahl 
 

3.1. Skolekapasitet: 

Det blir antagelig økning på 11 elever som gir 5 åttende klasser. Da blir det to «vandreklasser» uten 
fast klasserom. 

Det blir sprengt kapasitet og skolen påner ikke for søknader fra andre skolekretser. Kommer ofte 
noen i starten av skoleåret.  

3.2. Elevundersøkelser / Foreldreundersøkelsene 

Gjennomgang av resultatet fra elevundersøkelsen. Svarprosent 91,6%. Stort sett like som fra 
undersøkelsen i høsten 2021. Positivt at få føler seg mobbet. Ingen mobbesaker på skolen som de 
jobber med. 

Ligger lavt på motivasjon, og under det en ønsker. Samtidig er elevdemokrati for lavt, men her er 
mange usikkerhetsmomenter.   

Skolen scorer godt på trivsel, og det fleste trives godt eller svært godt.  

Elevene opplever å jobbe variert, til tross for mye digitalundervisning. Samtidig er det flere som 
mener det er for lite praktisk. 

Foreldre undersøkelsen, svarprosenten ned og er bare på 33,4%. Skolen er åpen for forslag for 
hvordan en kan økte deltakelsen. 



Foreldrene synes å mene at det er trygt skolemiljø, godt støtte fra lærerne og at det er god dialog 
med skolen.  

4. Drøftelse FAU 

FAU er i stor grad fornøyd med resultatene fra elevundersøkelsen og foreldre undersøkelsen.  

Hvordan få høyere svarprosent,  

• Påminnelser 
• Sende ut til alle foreldre og ikke bare til den ene av foreldrene. 
• Premiering til klassen med flest foreldre som svarer 

 
5. Referat fra møte KFG – kommunal foreldreutvalg grunnskolen 

Cathrine gjorde rede for temaer på møte i KFG i går. 

Det er kommer en sterk økning av elevert, og kommunen har ansatt flere nye lærere.  

Noen tall fra GSI rapporteringen. Det er nå 30 % elever med innvandrer bakgrunn. Det er økning av 
barn som vokser opp i lavinntektshjem, og flere som trenger sosialhjelp. Kommunen er bekymret for 
skatteinngang som vil gi stramme budsjetter med tiden. Det er gledelig at det er mindre mobbing på 
10 trinn.  

Mye diskusjon om hvordan kommunen kan bli bedre tverrfaglig innsats. Det er ansatt en egen 
koordinator for dette, som skal jobbe for dette i hele kommune. Ansatt en egen veileder hos 
pedagogisk senter.  

6. Skoleball  

Ballkomite, Livi, Cathrine, May Linda og Shiboleth. Vi håper å kunne gjennomføre noe nærmere 
sommeren.  

7. Eventuelt 

Det er mye meldinger på Transponder. Kan en bruke det med omhu, og begrense det til det er 
nødvendig.   

8. Gjenværende møter i FAU våren 2022 

 Møter i FAU blir gjennomført samme dag som møter i SU/SMU. De neste møter blir:  

• Uke 11 – tirsdag 15. mars 
• Uke 21 

 

*** 

Jessheim 25. januar 2022 - Joachim Skjelsbæk / Leder FAU 

 

Det er fritt for FAU og alle foreldre og komme med innspill og forslag til tiltak, melde inn saker som 
ønskes diskuter osv. Innspill kan sendes til leder av FAU på e-post joachim.dws@gmail.com eller ved 
å ringe/sms 92 89 53 28. 

mailto:joachim.dws@gmail.com

